
1 
 

Borgermøde 2. marts 2023 i Resenbrohuset 

Velkomst ved lokalrådsformand Samuel R. Davey som indleder med en skitsering af aftenens 2 

hovedemner. Forslag til placering af permanent børneinstitution og forslag til helhedsplan for 

lokalområdet. Der understreges, at vi samler alle forslag med fordele og ulemper ved alle forslag 

og at der ikke denne aften skal træffes beslutning om endelig placering. Det er en politisk opgave. 

Thomas Kaasing gennemgår de indkomne forslag.  

- Resenbro Tømrerforretning – tomme lokaler og areal. Ungdomsboliger inddrages? 

- Mod Sminge udenfor byskiltet 

- Mod Voel til venstre overfor Skelleruptoften 

- Område overfor Golfklubben 

- Mod Linå til venstre overfor Jyllands-Ringen 

- I skoleområdet 

- Ud af byen mod Linå til højre 

- Ved Skelleruptoften (Spangen) Placere en ny skole og den gamle som institution 

- Opvisningsbanen (kommunalt areal)  

Forslag fra salen: 

- Lars som ejer grunde overfor skolen, foreslår kommunen køber dem – sælger gerne.   

- Kan hallen flyttes? Idrætsfaciliteter flyttes væk og giver plads 

- Vuggestue på Forårsvej. Børnehave andet sted 

Der blev bemærket af flere i forsamlingen, at nogle af forslagene er underlagt fredning og andre er 

kuperede arealer. Desuden er der også andre udfordringer bl.a. med støjgrænser i forhold til 

Jyllands-Ringen, men der blev understreget, at det er en kommunal opgave at frasortere det, der 

ikke er muligt. 

Kommentarer: 

- Det er er dejligt at kunne aflevere børn ét sted (skole og institution) 

- Der er synergi i at skole og børneområdet tænkes sammen 

- Det er hensigtsmæssigt, at børn af alle aldre er sammen 

- Ligger institutioner forskellige steder, er der mere trafik (CO2 påvirkning) 

- En henstilling til, at man benytter skolens store parkeringsplads til at sætte børn af og så 

følge børn af stien til institutionen. 

- Midlertidig børneinstitution SKAL flyttes (når tiden er gået (3-5 år) 

- Kan man søge aktindsigt for at se kommunens forslag til permanent børneinsitution? 
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Helhedsplan: 

- Spørgsmål til børnetal, prognoser mm 

Skolen går mod at blive 2-sporet de næste 12 år 

 

- Spørgsmål til bane- halkapacitet og udnyttelse af idrætsområdet 

Hallen er fuldt belagt. Banekapaciteten er også belagt. Måske kan banerne fremadrettet 

indrettes anderledes bl.a. med kunststofbane. 

- Ønsker om udefitness, padelhal 

- Ønske om en større hal til gymnastik (springgrav) 

- Flere omklædningsfaciliteter 

- Fælles p-plads hvor Ådalen ligger i dag 

- Kan Resenbrohuset bruges anderledes? 

- Udefitness, kan det ligge i trekantsområdet ved tennisbanerne 

 

 

 

 

Se 

       Indkaldelsen til borgermødet næste side    
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